
 

Skovlunde d. 05.10.2022 

 

 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde 

I beboerlokalet ved 90  

I afdelingsbestyrelsen 107 

Onsdag den 26. oktober kl. 18:00 -21:00  

Dagsorden: 

1. Velkommen 

2. Valg af ordstyrer/ Valg af referent 

3. Godkendelse af referat  

4. Formandens meddelelser / Nyt fra AAB 

5. Meddelelser fra QPARK / Helhedsplan - Bygherremøde 

6. Meddelelser fra beboerlokalet / Gårdmiljø 

7. Hjemmesiden m.m. 

8. Bestyrselsrunden 

9. Næste møde 

10. Eventuelt 

Dagsorden: 

               Tilstede:  Kim, Torben, Ole og Lene  

 Afbud:     Glenn, Zivka og Poul. 

1. Velkommen 

Formand Lene byder velkommen. 

Velkommen til Ole som blev valgt på afdelingsmøde 2022 som suppleant. 

2. Valg af ordstyrer/ Valg af referent 
Kim /   Lene  

3. Godkendelse af referat 
 Godkendt                                

4. Formandens meddelelser / Nyt fra AAB 
 

Der er bestilt chokolade til alle beboerne.  

Julelyskæderne bliver ikke sat op i år da vi sparer på strømmen. Næste år bliver der 

sat Led pære i, så det fungerer til 2023. 

Der kommer 3 juletræer op i gårdene i år. 

 



Torben og Lene har tjekket op i alle opgangene hvor lyset brander hele tiden eller ikke 

virker. Kontoret har fået info hvor det er. 

 

Nøglebrikkerne er på vej, der er hentet tilbud af inspektøren. 

 

Der er fundet stoffer i en postkasse som har stået åbent, politiet og Jura er inde over.   

 

Vi har før haft askebægrene på dagsordenen, de kommer op i foråret. 

De bliver sat op mellem opgangene. 

 

Der er bestilt BOLDTSPIL FORBUDT som skal sættes op i gårdene, da der bliver spillet 

op af husmuren, glasdørene og mellem bilerne. 

 

Flere borger kommer udefra og lufter hunde på afdelingens grønne områder. Der 

arbejdes på at der kommer hunde skilte op. Hvor det for tæller at LUFTNING AF 

HUNDE ER FORBUDT. 

 

Vi har fået 3 borde bænke sæt af blokhaven, som de ikke skulle bruge efter de er ved 

at få ordnet deres gård miljø. Som vi kan sætte om ved græsset ved fodboldmålene. 

 

Efter møde med AAB, Ballerup kommune, Politiet og bestyrelsen, hvor vi desværre 

igen havde unge utilpasset på pergolaen ved Torvevej, blev der snakket om tykhedslys 

ville være en god ide. Inspektøren undersøger hvad vi kan gøre. Samt lys på de 

midlertidige P-pladser, som er mørke. 

 

Vi har haft udfordringer med biler som køre på vores grønne områder, mens der er 

børn. Derfor er der også kommet en pæl om ved stien mellem gård 2 og 3. 

Selv om der bliver samdrift, er serviceaftale aftalen stadig gældende.                           

Der er begyndt at kommet tilmeldinger til julefesten. Hanna fra 106 og Lene køber 

gaver til alle børn, og bestyrelsen 107 køber Ind i Inco til julefesten.                               

Julebingo den 6.12.2022, tilmelding til Hanna 106 og Lene 107. 

 

5. Meddelelser fra QPARK / Helhedsplan – Bygherremøde  
Intet nyt   / Helhedsplanen kører efter planen  

           

6. Meddelelser fra beboerlokalet / Gårdmiljø 
Der er flere der lejer det. Ole hjælper med at smide nøgler og info til beboerne, når de 

lejer det. 

                       

7. Hjemmesiden m.m. 
Er ved at blive opdateret. 

 

8. Bestyrselsrunden 
Torben informerer at der er kommet lokale til cykelværksted/værksted, 

beboere   ønske.     Der kommer nærmer info. 

                 



9. Næste møder 

De næste 2 bestyrelsesmøder 

Onsdag 26.10.2022 kl.18.00-21.00  

Torsdag 28.11.2022 kl.18.00-21.00 

 

10. Eventuelt 

 

 

Tak for et godt møde. 

Venlig hilsen 

                                                                  Formand Lene Enna     

 

   

 

 


